UNCOMMON COURAGE, PART 2

The Courage to Get Moving Pastor Andy Wood October 8-9, 2022

Points To Remember:

- Courage is the ability to make the hard, right choice at a great personal cost.
- Improved ______ leads to increased courage.

THREE FOCUSES OF A COURAGE THAT MOVES

1. FOCUS ON ______ OVER OBSTACLES.

"At the end of three days the officers went through the camp and commanded the people, 'As soon as you see the ark of the covenant of the Lord your God being carried by the Levitical priests, then you shall set out from your place and follow it." Joshua 3:2–3 (ESV)

- Obsessing over obstacles makes me miss life's greatest opportunities.
- What instruction from God am I ignoring?

2. FOCUS ON _____ OVER PERFECTION.

"The Lord told Joshua, 'Today I will begin to make you a great leader in the eyes of all the Israelites. They will know that I am with you, just as I was with Moses. Give this command to the priests who carry the Ark of the Covenant: When you reach the banks of the Jordan River, take a few steps into the river and stop there." Joshua 3:7–8 (NLT)

- It's not the size of the step that matters, it's the direction.
- To change a pattern, I must embrace a process.
- Which direction am I headed?

SADDLEBACK NOTES

3. Focus on ______ over miracles.

"So the people left the camp to cross the Jordan, and the priests who were carrying the Ark of the Covenant went ahead of them. It was the harvest season, and the Jordan was overflowing its banks. But as soon as the feet of the priests who were carrying the Ark touched the water at the river's edge, the water above that point began backing up a great distance away at a town called Adam, which is near Zarethan. And the water below that point flowed on to the Dead Sea until the riverbed was dry. Then all the people crossed over near the town of Jericho. Meanwhile, the priests who were carrying the Ark of the Lord's Covenant stood on dry ground in the middle of the riverbed as the people passed by. They waited there until the whole nation of Israel had crossed the Jordan on dry ground." Joshua 3:14–17 (NLT)

- I shouldn't expect a miracle from God when he's expecting movement from me.
- Where do I need to get moving?

My twenty seconds of courage:

1. thinking 2. obedience 3. direction 4. movement

非凡的勇氣(二) 邁步向前的勇氣 胡安迪牧師 2022 年 10 月 8-9 日

要謹記:

- 「勇氣」是做出艱難而正確選擇的能力,不惜付出巨大的個人代價
- 改善善善。
 改善善善。
 公善善者
 公善者
 公善者
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公
 公

前進的勇氣的三個「專注」

1. 專注_____、而不是障礙

「過了三天·官長走遍營中·吩咐百姓說:『你們看見耶和華你們神的約櫃·又見 祭司利未人抬着·就要離開所住的地方·跟着約櫃去。』」 約書亞記 3:2-3 (和合本)

- 注重障礙使我錯過人生的良機
- 我忽略了上帝甚麼指引?

2. 專注_____、而不是完美

「上主對約書亞說:『從今天起·我要使你成為全體以色列人眼中偉大的領袖。他 們將會知道我與你同在·像從前我與摩西同在一樣。你要向抬約櫃的祭司下達這個 命令:你們到達約旦河岸以後·要向河裏走幾步·然後站在那裏。』」 約書亞記 3:7-8 (新普及譯本)

- 步伐的大小並不重要,步伐的方向才是重要
- 要改變一個模式,我必須接受一個過程
- 我朝着甚麼方向走?

SADDLEBACK NOTES

3. 專注_____、而不是神蹟

「於是民眾就離開營地·去過約旦河·抬約櫃的祭司走在他們前面。那時正值收穫 的季節·約旦河的水漫過了河岸。但抬約櫃的祭司他們的腳一沾到河邊的水·上游 的河水就開始從那裏倒退·一直退到很遠的撒拉但附近的亞當城。從那裏起·下游 的河水都流進了死海·直到河牀乾涸。於是所有的民眾都過了河·來到耶利哥城附 近。在此期間·抬上主約櫃的祭司們站在河牀中央的乾地上·等民眾從他們身邊走 過·直到以色列人全部從乾地上走過約旦河。」 約書亞記 3:14-17 (新普及譯本)

• 當上帝正期待着我的行動,我不應期望從上帝那裏得到神蹟

• 我在哪方面須要行動?

我 20 秒的勇氣:

1. 思維方式 2. 順從 3. 方向 4. 行動